

No. 54112

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 42887. **Denmark and Norway**

Agreement between the Government of the Kingdom of Norway on the one hand, and the Government of the Kingdom of Denmark together with the Home Rule Government of Greenland on the other hand, concerning the delimitation of the continental shelf and the fisheries zones in the area between Greenland and Svalbard. Copenhagen, 20 February 2006.

Registration with the Secretariat of the United Nations:
Denmark, 7 July 2006

Done at New York on 17 July 2006
For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire Général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No 42887. **Danemark et Norvège**

Accord entre le Gouvernement du Royaume de Norvège, d'une part, et le Gouvernement du Royaume du Danemark y compris l'Administration autonome du Groenland, d'autre part, relatif à la délimitation du plateau continental et des zones de pêche dans la région entre le Groenland et le Svalbard. Copenhague, 20 février 2006.

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :
Danemark, 7 juillet 2006

Fait à New York le 17 juillet 2006
Pour le Secrétaire Général